

RE: OTPP Surplus Opinion Sept 11 2016 draft to DT.docx

From: "Hatzis, Len (TBS)" <len.hatzis@ontario.ca>
To: "Veinot, Cindy (TBS)" <cindy.veinot@ontario.ca>, "Kaufman, Paul (TBS)" <paul.kaufman@ontario.ca>
Cc: "Petsche, Nadine (TBS)" <nadine.petsche@ontario.ca>
Date: Thu, 15 Sep 2016 10:03:49 -0400

Osler wants to connect with Deloitte's on issues re the accounting standards – do you have a contact name ?

From: Veinot, Cindy (TBS)
Sent: September 15, 2016 9:01 AM
To: Hatzis, Len (TBS); Kaufman, Paul (TBS)
Cc: Petsche, Nadine (TBS)
Subject: Fw: OTPP Surplus Opinion Sept 11 2016 draft to DT.docx

See comments from Deloitte to consider including in external opinion.

Sent from my BlackBerry 10 smartphone on the Rogers network.

From: Colley, Matthew (CA - Toronto) <mccolley@deloitte.ca>
Sent: Thursday, September 15, 2016 08:48
To: Veinot, Cindy (TBS)
Subject: FW: OTPP Surplus Opinion Sept 11 2016 draft to DT.docx

From: Colley, Matthew (CA - Toronto)
Sent: Thursday, September 15, 2016 8:46 AM
To: Veinot, Cindy (CA - Toronto) (<cveinot@deloitte.ca> <cveinot@deloitte.ca>); Petsche, Nadine (<nadine.petsche@ontario.ca> <nadine.petsche@ontario.ca>)
Subject: OTPP Surplus Opinion Sept 11 2016 draft to DT.docx

Additional comments on the legal opinion to share with Osler.

Thanks

Matt

Confidentiality Warning:

This message and any attachments are intended only for the use of the intended recipient(s), are confidential, and may be privileged. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that any review, retransmission, conversion to hard copy, copying, circulation or other use of this message and any attachments is strictly prohibited. If you are not the intended recipient, please notify the sender immediately by return e-mail, and delete this message and any attachments from your system. Thank You

If you do not wish to receive future commercial electronic messages from Deloitte, forward this email to unsubscribe@deloitte.ca

Avertissement de confidentialité:

Ce message, ainsi que toutes ses pièces jointes, est destiné exclusivement au(x) destinataire(s) prévu(s), est confidentiel et peut contenir des renseignements privilégiés. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu de ce message, nous vous avisons par la présente que la modification, la retransmission, la conversion en format papier, la reproduction, la diffusion ou toute autre utilisation de ce message et de ses pièces jointes sont strictement interdites. Si vous n'êtes pas le destinataire prévu, veuillez en aviser immédiatement l'expéditeur en répondant à ce courriel et supprimez ce message et toutes ses pièces jointes de votre système. Merci.

Si vous ne voulez pas recevoir d'autres messages électroniques commerciaux de Deloitte à l'avenir, veuillez envoyer ce courriel à l'adresse unsubscribe@deloitte.ca